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Interpellation till Barn och Grundskolenämndens ordförande Petter Norrthon -
Likvärdig skola

I Mitti Täby nr 6,202L, kan vi läsa om Stockholms skolborgarråd lsabel Smedberg Palmqvist,

Liberalerna. Hon vill bidra till en mer likvärdig skola och hon vill bland annat "kvotera in vissa

elevgrupper" som ett sätt att skapa en "jämnare sammansättning". Hon är heller inte främmande for
lottning på populära skolor.

Vi tror att Täbys invånare, och då i synnerhet alla föräldrar till skolbarn, är mycket intresserade av om

dessa tankar även gäller Liberalerna i Täby. Täbys skolor är ju verkligen inte likvärdiga med dem i

många andra kommuner. Vi är överens med Alliansen om att Täbys skolor håller en osedvanligt hög

klass, någon Alliansen gärna framhåller. Vi är dock inte riktigt ense om skälet. Vi tror att framgången i

första hand beror på eleverna och att så många av dem har haft möjlighet att växa upp i harmoniska

villaområden. I själva verket tror vi att många av Täbys invånare har flyttat hit just för att undgå

"likvärdiga skolor''.

Täby har allt att förlora på en likvärdig skola. Det gäller inte bara den akademiska nivån. Sannolikt är

förekomsten av exempelvis hot mot lärare betydligt ovanligare iTäby än på många andra håll. Om

det ska bli likvärdigt så bör även detta alltså ökas vilket säkert låter sig göras genom att kvotera in

rätt elever och som andra skolor i andra kommuner då avlastas.

Petter Norrthon, kommer du att verka för att kvotering införs i Täbys skolor?
Eller tar du avstånd ifrån de tankar som dina partikollegor i Stockholms
Stadshus har?

För Sverigedemokraterna i Täby
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Steven Jörsäter


